
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. august 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1809
Ministeren bedes gøre rede for hvorfor DSB ikke har indsat flere sammenkob-
lede IC4-tog i lyn- og IC-trafikken, når daværende adm. direktør i DSB Søren
Eriksen i januar udtalte, at der løbende skulle indsættes nyt sammenkoblet
materiel.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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